

Association canadienne de Linguistique
Canadian Linguistic Association

Président/President

Pierre Léon, University of Toronto

Vice-Président/Vice President

Marie Surridge, Queen's University

Secrétaire-Trésorier/Secretary-Treasurer

Paul Pupier, Université du Québec à Montréal

Rédacteur/Editor

William Cowan, Carleton University

Membres adjoints/Members at large

Douglas Walker, University of Ottawa

Bernard Rochet, University of Alberta

L'Association canadienne de Linguistique a été fondée le 27 mai 1954 à l'Université du Manitoba. L'Association vise à promouvoir l'étude de la linguistique au Canada. Le montant de la cotisation pour les membres de l'Association, abonnement à la *Revue* compris, est de \$30 par an et doit être versé au Secrétaire-Trésorier: Paul Pupier, Dép. de linguistique, UQAM, C.P. 8888, Succ. A, Montréal, Québec H3C 3P8. Les annonces pour le Bulletin doivent être adressées au Secrétaire-Trésorier.

La publication de cette revue est rendue possible par les subventions du Conseil de recherches en sciences humaines du Canada.

The Canadian Linguistic Association was formed May 27 1954, at the University of Manitoba, with the principal aim of promoting the study of linguistics in Canada. Membership fees, which include a subscription to the *Journal*, are \$30 a year, and should be paid to the Secretary-Treasurer: Paul Pupier, Dép. de linguistique, UQAM, C.P. 8888, Succ. A, Montréal, Québec H3C 3P8. Announcements for the Bulletin should be sent to the Secretary-Treasurer.

The SSHRC makes the publication of this journal possible through its grants.

CONTENTS/SOMMAIRE

Philippe Barbaud	
<i>Chaînes pronominales et positions non-argumentales</i>	1
Lison Dubé	
<i>La proposition infinitive, la quantification et la théorie-thêta</i>	47
Joyce Hildebrand	
<i>The Acquisition of Preposition Stranding</i>	65
Reviews/Comptes rendus	
Ellen Broselow: Eliasson, <i>Theoretical Issues in Contrastive Phonology</i>	87
Alan S. Kaye: Hawkins, <i>Introducing Phonology</i>	89
Robert Ong and Michel Paradis: DeFrancis, <i>The Chinese Language: Fact and Fantasy</i>	94
Bert Peeters: Selkirk, <i>Phonology and Syntax</i>	97
Bernard Rochet: Walker, <i>Pronunciation of Canadian French</i>	101
Douglas N. Walton: Creswell, <i>Adverbial Modification</i>	107
Books Received/Livres reçus	111

Canadian Journal of Linguistics
Revue canadienne de Linguistique

32(1) : 1-114
Spring/Printemps 1987